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PROTOKÓŁ Nr 23/2023 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w  Wasilkowie, 

które odbyło się w dniu 11 września 2023 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

Czas trwania posiedzenia: 17:00 – 18:26 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Marek Kojło – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 4  Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli: 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin, 

Radca prawny Monika Miklaszewicz, 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Studziankach Dorota Szewko. 

 

Przewodniczący Komisji powitał obecnych i otworzył posiedzenie. Stwierdził, że obrady są 

prawomocne.  

 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie skargi na Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Studziankach. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji przeszedł do punktu 2 porządku obrad – Rozpatrzenie skargi na 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Studziankach. 

 

Skarżący powiedział, że 6 lipca 2023 r. w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w 

Białymstoku odbyło się spotkanie, w którym wraz z żoną uczestniczyli jako rodzice zastępczy 

i opiekunowie prawni dziecka. W posiedzeniu wzięli też udział nauczyciele z Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Studziankach. Zgodnie z założeniem spotkanie zostało podzielone na trzy 

części: pierwsza miała się odbyć bez udziału przedstawicieli szkoły, druga bez udziału 

rodziców zastępczych, trzecia – w obecności wszystkich zaproszonych. Wbrew tym ustaleniom 

nauczyciele opuścili spotkanie wcześniej i nie uczestniczyli w spotkaniu z udziałem rodziców 

zastępczych. Z protokołu spotkania skarżący dowiedzieli się o złożonych przez nauczycieli 

oświadczeniach, które uznali za szkalujące i niepoparte dowodami. W związku z tym złożyli 

skargę na nauczycieli do dyrektora szkoły. Skarga dotyczyła tego, że nauczyciele opuścili 

miejsce pracy, będąc wydelegowani ze szkoły na posiedzenie zespołu PCPR oraz składania 



2 
 

przez nich fałszywych oświadczeń. Dyrektor szkoły w odpowiedzi na skargę uznała ją za 

bezzasadną, jednak zgodnie z przekonaniem skarżących nie odniosła się do stanu faktycznego 

i prawnego. Nie wyjaśniła jakie czynności podjęła w związku ze skargą. Wobec tego skarżący 

złożyli skargę do Rady Miejskiej w Wasilkowie na Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Studziankach. Skarga dotyczy tego, że Dyrektor nie rozpatrzyła skargi zgodnie z przepisami 

prawa. Według skarżącego odpowiedź na skargę nie spełnia wymogów formalnych, gdyż 

zgodnie z kodeksem postępowania administracyjnego w przypadku, gdy skarga uznana została 

za bezzasadną, w odpowiedzi na nią należy opisać stan faktyczny i prawny, pouczyć skarżącego 

i uzasadnić bezzasadność skargi. 

 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Studziankach Dorota Szewko powiedziała, że 

nie była organizatorem spotkania w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku i 

nie miała wpływu na jego przebieg. Nauczyciele wzięli udział w spotkaniu w swoim czasie 

wolnym, w trakcie wakacji. Sama nie wzięła w nim udziału z powodu innych zobowiązań 

służbowych. Jako dyrektor szkoły zobowiązana jest reagować na wszystkie sygnały dotyczące 

dziecka. 

 

Radca prawny Monika Miklaszewicz – w art. 238 kodeksu postępowania administracyjnego 

wymienione są elementy, które powinna zawierać odpowiedź na skargę. Analizując odpowiedź 

wystosowaną przez dyrektor PSP w Studziankach – odpowiedź została udzielona w terminie, 

można z niej wywnioskować stanowisko (uznanie skargi za bezzasadną), jest prawidłowo 

zaadresowana. Jednak nie zawiera ona wszystkich wymaganych elementów – nie zawiera 

poszerzonego uzasadnienia faktycznego i prawnego oraz pouczenia (art. 239). Trudno 

ustosunkować się do zarzutu dotyczącego spotkania z nauczycielami, gdyż organizatorem tego 

spotkania był PCPR. Zatem dyrektor szkoły nie miała wpływu na jego przebieg. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy Skarżący wnosi o uzupełnienie braków formalnych w 

odpowiedzi na skargę. 

 

Skarżący powiedział, że oczekuje od Rady Miejskiej podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi i uznania jej za zasadną, bądź bezzasadną. Z punktu widzenia prawa skarga powinna 

zostać uznana za zasadną. Zapowiedział, że jeżeli Rada uzna skargę za bezzasadną, zwróci się 

z tą sprawą do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.  

 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Studziankach Dorota Szewko powiedziała, że 

jej odpowiedź zawierała uzasadnienie. Zabrakło w niej jedynie pouczenia skarżącego. 

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, że nie przemawia do niej argumentacja dyrektor szkoły. 

Nawet jeżeli uznała skargę za bezzasadną, powinna to była uzasadnić. 

 

Radca prawny Monika Miklaszewicz – w piśmie jest zawarte lakoniczne uzasadnienie – to 

kwestia interpretacji Radnych czy uważają je za wystarczające. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jarosław Aleksander Zalejski – Rada nie jest powołana do 

rozpatrywania kwestii dotyczących sytuacji dziecka oraz jego kształcenia. Należy rozpatrzeć 

skargę dotyczącą braków formalnych w odpowiedzi dyrektor szkoły. Zadaniem Rady jest ocena 

czy te uchybienia są istotne dla meritum sprawy. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: Czy skarga jest zasadna? 

 

W głosowaniu wzięło udział 4 Radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 2; PRZECIW – 2; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Komisja nie wyraziła opinii w sprawie skargi. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji przeszedł do punktu 3 – Sprawy różne. 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu nr 22/2023 z 29 maja 

2023 r. 

 

W głosowaniu wzięło udział 4 Radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji, w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i 

zamknął obrady o godzinie 18:26. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

       

            Agata Radziszewska                            Marek Kojło 


